
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 9. januar 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål Q
Finder ministeren, at den nye akuttelefonordning i Region Hovedstaden sikrer
lige og let adgang til sundhedsvæsenet, og hvad er ministerens holdning til de
lange ventetider, herunder hvorvidt det er sundhedsmæssigt forsvarligt med
så lange ventetider – især i lyset af, at sundhedspersonale, der skal videregi-
ve alarmerende oplysninger om potentielt livstruende situationer, nu også skal
anvende 1813?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Henriksen (KF).

På udvalgets vegne
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